
2019D21444 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Buitenlandse Zaken heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Buitenlandse Zaken over het Jaarverslag 
Ministerie van Buitenlandse Zaken 2018 (Kamerstuk 35 200 V, 
nr. 1). 

De voorzitter van de commissie,
Pia Dijkstra 

De griffier van de commissie,
Van Toor 
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Nr Vraag 
1 Kunt u aangeven naar welke instellingen en organisaties de 

pretoetredingssteun aan Turkije gaat? Kunt u daarbij tevens 
aangeven welke bedragen deze instellingen en organisaties van de 
Europese Unie krijgen in de periode 2018–2020? 

2 Welke vrijwillige afdrachten zijn in 2018 aan VN-organisaties 
verstrekt? Welke omvang hadden deze? 

3 Welk deel van het Nederlands bruto binnenlandse product (BBP) is 
te danken aan het feit dat Nederland onderdeel is van de Europese 
interne markt? 

4 Hoeveel banen in Nederland zijn gemoeid met de import en export 
van Nederland met EU-lidstaten? 

5 Met welke EU-lidstaten vindt op dit moment beperkte of geen 
gegevensuitwisseling plaats vanwege interne problemen met de 
rechtsstaat en waarom? 

6 Is het al zeker dat de voorgestelde wijziging van de Europese 
Visumcode door wordt gevoerd? Welke gevolgen zal dit hebben 
voor de schatkist? Bent u van mening dat de visumverlening 
versneld moet worden? Zijn er bepaalde bedrijven en bepaalde 
regio’s die beter bediend moeten worden? 

7 Op welke wijze heeft het prioritaire thema LHBTI (lesbische 
vrouwen, homoseksuele mannen, biseksuelen, transgender- en 
intersekse personen) concreet geleid tot hogere uitgaven voor 
landenprogramma’s mensenrechten? Welke (extra) projecten zijn 
hiermee gefinancierd? 

8 Op welke wijze heeft het prioritaire thema vrijheid van journalisten 
concreet geleid tot hogere uitgaven voor landenprogramma’s 
mensenrechten? Welke (extra) projecten zijn hiermee gefinancierd? 

9 Op welke wijze heeft het thema vrijheid van religie en de positie 
van niet-gelovigen aandacht gekregen? Welke (extra) projecten zijn 
hier voor gefinancierd? 

10 Wat zijn de totale onvoorziene extra kosten geweest voor het 
herstellen van problemen geconstateerd na de oplevering van 
Rijnstraat 8? 

11 Hoe staat het met de uitvoering van de motie Sjoerdsma c.s. 
(Kamerstuk 34 950 V, nr. 11) over het digitaliseren van de consu-
laire documentverstrekking? Verwacht u dat de motie in 2020 
volledig uitgevoerd is? 

12 Kunt u een appreciatie geven van de algemene effecten, zowel 
economisch als op het gebied van de bilaterale betrekkingen, van 
het opheffen van een diplomatieke post? 

13 Wat zijn de financiële voordelen (bij benadering) van het samen 
huisvesten van meerdere ambassades en het samenvoegen van 
ondersteunende diensten zoals in sommige landen gebeurt? 

14 Welke landen waar nu geen permanente diplomatieke vertegen-
woordiging is vanuit Nederland, hebben naar uw oordeel prioriteit 
om deze vertegenwoordiging wel te krijgen? 

15 Hoeveel geld is er in totaal in 2018 besteed aan de Palestijnse 
Autoriteit? 

16 Hoeveel geld is er in totaal in 2018 besteed aan projecten die 
gericht zijn op het versterken van de capaciteit van de Palestijnse 
Autoriteit? 

17 Hoeveel geld is er in 2018 in totaal naar mensenrechtenorganisa-
ties gegaan in zowel Israël als de Palestijnse gebieden? 
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Nr Vraag 
18 In het Algemene Rekenkamer Rapport bij de Nationale Verklaring 

2019 wordt vermeld dat in 2014 een derde van de 
EU-inkomenssteun terechtkwam bij boeren met een bruto 
bedrijfsinkomen van 2 keer modaal en meer. Zet het kabinet zich 
binnen de lopende onderhandelingen over het nieuwe Meerjarig 
Financieel Kader (MFK) ervoor in dat dergelijke steun anders 
terecht komt? 

19 Welke voortgang heeft EU Speciaal Vertegenwoordiger Terstal 
reeds geboekt, in het bijzonder gezien «de succesvolle Neder-
landse lobby» voor haar benoeming? 

20 Wanneer is sprake van verlening van consulaire bijstand? Wordt 
een informatieverzoek via de mail of de telefoon als een separaat 
geval van consulaire bijstand geteld? 

21 Uit welke onderdelen van het onderhandelingsmandaat voor de 
opvolger van het Verdrag van Cotonou blijkt het succes van de 
Nederlandse inzet op het gebied van migratie? 

22 Welk referentiepunt is gebruikt om tot de daling van 92% te 
komen? Betreft het de totale instroom gedurende een maand in 
2018 tegenover dezelfde maand in 2015? Zo ja, welke? 

23 Met welke aantallen is het aantal verdrinkingsdoden in de 
Middellandse Zee afgenomen? 

24 Deelt u de mening dat de selectie van mensen die de 
VN-Veiligheidsraad moeten briefen plaats moet vinden op basis 
van verdiensten en kunde, en niet op basis van geslacht? Zo ja, 
waarom is ervoor gekozen om «met name» vrouwen de 
VN-Veiligheidsraad te laten briefen? 

25 Welke resultaten heeft de mensenrechtendialoog met China in 
2018 opgeleverd? 

26 Is er een verplichting tot het verlenen van consulaire bijstand aan 
mensen met een Nederlands paspoort? Zo ja, op basis van welke 
nationale of internationale wetgeving? 

27 Wat is de status van de invoering van het online visumaanvraag-
formulier? Wanneer verwacht u deze online dienst volledig 
geïmplementeerd te hebben? 

28 Wat heeft «Creative Twinning» opgeleverd? 
29 Is het ook het voornemen van het ministerie om 40% van de 

ambassadeursposities door vrouwen te laten innemen indien 
vrouwen op enig moment een veel kleiner deel van de populatie 
van het ‘klasje’ uitmaken? 

30 Welke quota hanteert het ministerie met betrekking tot ambassa-
deursposities voor LHBTI’ers? 

31 Welke quota hanteert het ministerie met betrekking tot ambassa-
deursposities voor mensen met een religieuze achtergrond? 

32 Welke quota hanteert het ministerie met betrekking tot ambassa-
deursposities voor mensen met een migratieachtergrond? 

33 Welke quota hanteert het ministerie met betrekking tot ambassa-
deursposities voor mensen die niet vrouw en niet LHBTI zijn, en 
geen religieuze achtergrond of migratiegrond hebben? 

34 Welke quota hanteert het ministerie met betrekking tot ambassa-
deurspositie voor mensen die kwalitatief het beste zijn, ongeacht 
hun al dan niet behoren tot een groep bestreken door voorkeursbe-
leid? 

35 Welk effect heeft het (voorgenomen) quotabeleid op de selectie-
kansen en promotiekansen van mensen die niet worden bestreken 
door voorkeursbeleid? 

36 Welke diplomatieke acties of door het ministerie gesteunde 
projecten richtten zich op de positie en bescherming van 
niet-gelovigen? 
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Nr Vraag 
37 Welke concrete acties zijn ondernomen om journalisten in nood te 

ondersteunen conform motie 35 775 V, nr. 26 van het lid Sjoerdsma 
c.s.? 

38 Wat verklaart de verhoogde bijdrage aan de OESO en het 
Internationaal Strafhof? 

39 Hoe wordt verklaard dat er in de implementatie van het NAVO-
contraterrorisme actieplan weinig vooruitgang werd geboekt? 

40 Hoeveel terugkeerders die het gevallen kalifaat ontvluchtten zijn 
via Nederlandse vertegenwoordigingen naar Nederland teruggeko-
men? Kan dit worden uitgesplitst naar geslacht en minderjarig/
meerderjarig? Op welke wijze hebben deze mensen Nederlandse 
vertegenwoordigingen bereikt? Is hier enige bijstand via Neder-
landse diplomaten of andere Nederlandse functionarissen bij 
verleend? Zo ja, hoe vaak en in welke vorm? 

41 Komen er ook niet-Nederlandse terugkeerders bij Nederlandse 
vertegenwoordigingen terecht? 

42 Welk deel (bij benadering) van de gelden voor het Nederlands 
Fonds voor Regionale Partnerschappen (NFRP), uitgesplitst voor 
respectievelijk MATRA en Shiraka, komt terecht bij het maatschap-
pelijk middenveld, en welk deel (bij benadering) komt ten goede 
van opleiding/training van ambtenaren? 

43 Waarom financiert het ministerie de rurale-economische ontwikke-
ling in Colombia, temeer aangezien Colombia geenszins een 
focusland is? 

44 Verwacht u dat de meevaller van € 464 miljoen in 2018 uitgegeven 
wordt aan het cohesiebeleid in 2019? Kan dit verder toegelicht 
worden? 

45 Hoe wordt verklaard dat in 2018 het percentage visumaanvragen 
kort verblijf dat binnen15 dagen werd afgehandeld naar 81% (4% 
onder de streefhoeveelheid) is gezakt? Op wat voor een manier 
wordt gepoogd dit tot boven het streefpercentage te brengen? 

46 Hoe wordt verklaard dat er al jaren een (negatieve) stijgende trend 
is in de doorlooptijd van visumaanvragen? 

47 Hoe worden de hogere inkomsten uit visa-opbrengsten besteed die 
onder art. 4.20 genoemd worden? Komt dit ten goede van een 
versnelling van de dienstverlening van visumaanvragen? 

48 Wat zijn de effecten van het verlopen van accreditaties in 
IT-systemen? Wordt bepaalde informatie op dit moment niet 
ontvangen?
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